



GREIPSTADIL. NO

Referat styremøte – Håndballgruppa

Tirsdag 06. juni 2023 klokken 19.00 til 21.00.

Tilstede: Anne Marit Kulien, Linnea Birkeland, Tone Ramslund, Randi Lian, Preben Olsen og Iril Berge Hansen

39 - 23 Referat fra forrige møte

Godkjent

40 - 23 Økonomi

- Reidun Kristiansen har påtatt seg styreverv som kasserer i håndballen for et år.
- Betalingsfrist for 50% av startkontigent til serien.
- Sende ut faktura til skiltspansorer for kommende sesong.

41 - 23 Spill og trening

- Fra trenermøte:

Følgende ønsker fra trenere tas videre av styret; ønske om samlingsbaserte keepertreninger, flere valgmuligheter i pakketilbud på drakter, samarbeid med fotballen eksempelvis gjennom felles treninger for de minste, samt ønske om forbud av gassblåse i hallen. Marked bestiller forbudsskilt til å henge opp i gangen.

Etter gjennomgang av ønskede treningstider ser vi at treningstidene på Rosseland virkelig trengs, så vi håper de blir innvilget i år. Treningstider vil bli lagt ut på nettsiden så snart de er klare.



Politiattester: Både trenere og foreldrekontakter skal levere politiattest. Spill og trening danner seg en oversikt over gyldighet, og hvem som eventuelt må sende på nytt. Styret vil ha orden på attestene innen neste sesong starter. Til dem som trenger formålsbekreftelse, sendes det ut av styreleder.

Samtykkeskjema: Trenere og foreldrekontakter følger opp dette for egne lag. Samtykkeskjema ligger på «Min idrett». Styreleder har oversikt over hvem som har levert og ikke.

- Spill og trening har samlet inn drakter fra lagene bortsett fra dame, herre, TH og J15. De skal lage en oversikt over hva vi har av drakter, og bestille inn det som trengs av nye drakter. Det bestilles også inn medaljer til aktivitetsserien. Utgåtte drakter gis til en veldedig organisasjon.
- Vi trenger ny hovedtrener til TH-laget. Styret vil kalle inn til møte 04. september med mål om å danne et team som kan ha ansvar for TH-laget sammen med hjelpetrener Ingrid Knutsen. Innkallelse kommer i begynnelsen av august.
- Styret vil overrekke avtroppende TH-trener Berit Hagen en vel fortjent oppmerksomhet under TH-lagets siste trening for sesongen. Vi vil takke henne for den fantastiske innsatsen hun har lagt ned i klubben, og ønsker henne all lykke til videre inn i pensjonstilværelsen.
- Styret vedtar at alle lag får sponset ingredienser til smoothie en gang i halvåret. De må selv stå for innkjøp og tilberedelse.

42 - 23 Dommerkontakt

Det er så langt 10 stk. som har meldt interesse for å bli dommer neste sesong. Undersøker med Bjørn Hagen angående dommerkurs.



43 - 23 Organisasjon

Organisasjon melder om vellykkede arrangement siste periode. Kanonballturneringen ble en suksess som i fjor, og vi takker de frivillige som bidro på 17. mai, og dermed hjalp til å holde 17.mai-feiringen i bygda! Blomstersalget gikk fint, men vi erfarte at det kan organiseres enda bedre til neste år med mer tid til pakking.

44 - 23 Marked

- Markedsansvarlig har vært i møte med marked i fotballen, og blitt enige om videre samarbeid med draktsporsorer. Samarbeidsavtalen med fotballen skal imidlertid revideres med tanke på fordeling av midler mellom håndballen og fotballen. De fleste avtalene med draktsporsorer går ut i år, så marked skal gå i dialog med sporsorer angående fornyelse.

- Når det gjelder utstysleverandør skal håndballen og fotballen i møte med Macron og Scantrade (Umbro) 21. juni for å avgjøre videre samarbeid.

45 - 23 Årshjulet

46 - 23 Eventuelt

- Neste styremøte er 15. august.